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Grillon HookGrillon Hook
(EN) Warning : Incorrect position of the HOOK +
pressure on the locking system = 
risk of accidental unclipping !

(FR) Attention : mauvaise position du HOOK + 
appui sur le système de verrouillage = 
risque de décrochage accidentel !

(EN) Incorrect positioning of the HOOK connector in the harness D-ring 
combined with pressure on the gate’s locking system can lead to accidental 
unclipping of the HOOK.
To avoid this risk, clip your HOOK correctly and make sure it is properly 
positioned before loading the lanyard.
Remember: for your safety, get into the habit of backing up your equipment. 
For example, always use a secondary system to back-up the primary work 
positioning system.
In case of doubt or difficulty in understanding, contact PETZL.

(FR) Une mauvaise position du connecteur HOOK dans l’anneau d’accrochage 
de votre harnais combiné à une action involontaire ou un choc sur le système 
de verrouillage du doigt, peuvent entrainer un décrochage accidentel.
Pour supprimer ce risque, mousquetonnez correctement votre HOOK et veillez 
à son bon positionnement lors de chaque mise en tension de votre longe.
Rappel : Pour votre sécurité, habituez vous à toujours doubler les systèmes. 
Installez un deuxième système pour contre-assurer votre système de maintien 
au travail.
En cas de doute ou de problème de compréhension, renseignez-vous auprès 
de PETZL.
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(EN) Correct clipping and positioning of the HOOK
(FR) Mousquetonnage correct

(EN) Incorrect clipping
(FR) Mousquetonnage incorrect

(EN) Wrong positioning of the HOOK
(FR) Mauvaise position du HOOK

(EN) Wrong positioning of the HOOK
(FR) Mauvaise position du HOOK


